
Zápis ze zasedání Školské rady č. 1/2018 ze dne 22.02.2018 

Program: 

1. Zápisy ze Školské rady – zveřejňování 

2. Výsledky kontroly ČŠI konané 13.11- 16.11.2017  

3. Projekt hřiště 

  

Přítomni:  

Mgr. Děrďová K., Černošek P., György F., Fréharová J., Mgr. Dobrozemská H, Horská J. 

Ad 1) 

ŠR navrhuje, aby byly všechny zápisy ze zasedání Školské rady (dále jen „ŠR“) zveřejňovány 

na webových stránkách školy. 

Ad 2) 

Byly projednány výsledky inspekční zprávy, z  insp. zprávy vyplynuly otázky a nejasnosti, proto 
je nutné znát stanovisko ředitele školy - pozvání ředitele na další schůzi ŠR, otázky se týkají 
těchto oblastí: 
a)  výsledky insp. zprávy-kvalita vzdělávání na 1. a 2. stupni- evaluace,  reflexe 
b)  mechanismy pro nastavení kvality výuky - z insp. zprávy vyplynulo, že nejsou dostatečně    
nastaveny- jaké kroky podnikl ředitel ke změně 
c)  školní družina- rezervy vedoucí vychovatelky-stanovisko ředitele 
d)  otázka metodického sdružení a předmětových komisí-stanovisko ředitele 
e)  otázka nepřijetí změn v organizaci a řízení školy ze strany pedagogů- stanovisko ředitele 
f)  slabé stránky školy viz insp. práva- ( vzájemná spolupráce všech pedagogů?, nízká četnost 
využívání didaktické techniky na 2. stupni, ....) 
g)  doporučení insp. zprávy- stanovisko ředitele a kroky k tomu směřující 

Ad 3) 

Byl projednán připravovaný projekt hřiště pro školní družinu. Školská rada se shodla na tom, 
že by projekt neměl být tak finančně náročný a také, že by se spíše měly dovybavit učebny 
didaktickou technikou. 

Po projednání s ředitelem a se seznámení se s jeho stanovisky vydá školská rada doporučení 
k těmto otázkám.  

 

Usnesení: 

1. ŠR doporučila zveřejňování všech svých výstupů na webových stránkách školy 
2. ŠR se bude ředitele dotazovat na nejasnosti vyplynuvší ze zprávy ČŠI. 
3. ŠR doporučuje hledat levnější variantu ŠD a raději dovybavit učebny didaktickou 

technikou. 

V Břidličné dne 22.02.2018 

Zapsala: Jarmila Fréharová 


